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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-01/4 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  21.04.2009. 
                                    

 
 

ZAPISNIK 
SA 39. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
39. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 21.04.2009. (utorak) s početkom u 18,30 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Igor Sušić, predsjednik VMO 
• Zoran Kolanović, zamjenik predsjednika VMO 
• Gordana Šopić, članica VMO 
• Vito Dundovich, član VMO 
• Marina Stamenković, tajnica MO 

 
Ostali nazočni: 
-  

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Ivan Jurković, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 38. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s 38. sjednice VMO 
2. Usvajanje komunalnih prioriteta za 2010. godinu 
3. Tekuća komunalna problematika  
4. Razno 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 

• Zapisnik s 38. sjednice usvojen je bez primjedbi. 
 

AD 2 

 
• Vijeće MO Brajda-Dolac je na 39. sjednici 2009. godine usvojio prijedloge komunalnih 

prioriteta za 2010. godinu. 
   Nazočni Vijećnici su razmotrili prijedloge Udruge za pomoć osobama s mentalnom 
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retardacijom koji su upućeni dopisom MO Brajda-Dolac. 
Od navedenih prijedloga Udruge Vijeće MO Brajda-Dolac je usvojio slijedeće prijedloge  
komunalnih  prioriteta za 2010. god.  
 
1.   Ureñenje parkirnih mjesta za osobe s invaliditetom: 
 
a) Iskositi rubnik prometnice za dva postojeća parkirna mjesta, koji je visok za 

uparkiravanje i vrlo nezgodan za prilaz osobe u invalidskim kolicima, odnosno rubnik 
dovesti u prijašnje stanje                       

       
b) Iznaći drugu mogućnost osiguravanja parkinga za osobe s invaliditetom (podna rampa, 
      daljinski podizač ili sl.)  
 
2. Ureñenje zelene površine: 
  
a) ograñivanje zelene površine (podići rubni zid ili metalna ograda po zidnom rubu sa 

ulaznim vratašcima) 
b) uklanjanje grmlja i betoniranje ili popločavanje dijela površine. 
 
 

• Nazočni vijećnici su usvojili i  slijedeće komunalne prioritete za 2010. god. 
 
 

1. Postavljanje rukohvata uz sam zid u Studenskoj ulici  (kod parkića). 
2. Ureñivanje parka Eugena Čulinovaića , Pomerio 26 ( sadnja cvijeća) do 20.000,00 kn. 
3. Asfaltiranje dio puta od broja  6 do broja 4 u Ulici Kružnoj i izmeñu Erste banke i caffe 

bara El Rio.  
  

     
 
AD 3 

• Predsjednik Vijeća gosp. Igor Sušić  pročitao je dopis od Grada Rijeke Poglavarstvo – 
Odgovor na pitanje člana Gradskog vijeća Grada Rijeke g. Darka Franića  u svezi prometne 
situacije u Ulici Blaža Polića i stanju prometa u njoj prije nove regulacije prometa. 
Predsjednik je u svezi problematike prometa u Ulici Blaža Polića  predložio Vijećnicima da      
se na slijedećoj 40. sjednici Vijeća MO Brajda-Dolac koja bi se trebala održati dana 
12.05.2009.god.  u prostorijama MO Brajda-Dolac pozovu predstavnici Rijeka prometa d.d., 
Tržnice d.o.o., Prometna policije , Komunalno redarstvo i svih predstavnika zgrada u Ulici 
Blaža Polića.  

 
Zaključak:  Nazočni Vijećnici su suglasni da se održi sastanak sa navedenim 
predstavnicima. Tajnica će poslati pozive navedenim institucijama i predstavnicima zgrada 
Ulice Blaža Polića. 
 

• Gosp. Zoran Kolanović je izvijestio Vijećnike da bi se trebali pozvati novinari u svezi 
problema buvljaka  na tržnici u Ulici Blaža Polića te da bi se trebao  uputiti dopis Sanitarnoj 
inspekciji u svezi nereda oko kontejnera na Tržnici u Ulici Blaža Polića. 

 
     Zaključak: Nazoćni Vijećnici su suglasni da se dopis uputi Sanitarnoj inspekciji. 

 
• Predsjednik Vijeća je izvijestio nazočne Vijećnike da se treba uputiti dopis Tržnici d.o.o. da 

jedan od 5 stupića koji su poredani u ulici Blaža Polića i tržnice je u neispravnom stanju. Taj 
stupić se koristi za ulazak u tržnicu i Ulicu Blaža Polića. 

 
 

      Zaključak:  Nazočni Vijećnici su suglasni da se dopis uputi Tržnici d.o.o. 
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• Gosp. Zoran Kolanović je predložio da se stavi dodatna lampa u parku kod Kapucinske 
crkve tako da bi jedna lampa osvjetljavala ureñeni park a druga osvjetljavala Ciottinu ulicu. 

 
      Zaključak:  Vijećnici su suglasni s prijedlogom da se dopis uputi  Energu. 
 
• Gosp. Zoran Kolanović je izjavio da su mu grañani  uputili pritužbu da su ploče u Zagradu 

jako skliske u vrijeme kišnih dana te su zamolili ako je moguće da se po sredini stepenica 
stavi rukohvat. 
 

      Zaključak:  Vijećnici s suglasni da se dopis uputi Austrogradu d.d. 
 

• Gña. Gordana Šopić je izjavila da se u što kraćem roku treba postaviti tabela sa oznakom 
MO Brajda-Dolac  na zidu ispred ulaza u park Eugena Čulinovića. 

 

 
AD 4 

• Tajnica je izvijestila nazočne Vijećnike o pristiglim dopisu koji je upućen Rijeka prometu a 
MO Brajda-Dolac na znanje: 

           
Dopis od Odjela gradske uprave za komunalni sustav, Direkcije plana, razvoja i izgradnje 
- odgovor na dopis u svezi postavljanja demontažnih stupića u Ulici F. la Guardia. 
Odjel  gradske uprave za komunalni sustav, Direkcija plana, razvoja i izgradnje ne              
odobrava postavljanje stupića na glavnim prometnim pravcima te ispred semaforiziranih 
raskrižja jer zbog zaustavljanja vozila radi otključavanja stupića ugrožava se sigurnost 
ostalih sudionika u prometu i umanjuje protočnost prometnice. 
 

• Dopise koje je VMO Brajda-Dolac uputilo Odjelu gradske uprave za komunalni sustav 
Direkciji plana, razvoja i izgradnje 
 
1. Zahtjev za postavljanje stupića od kioska "TISKA" u Krešimirovoj ulici do autobusnog 
stajališta u Manzonijevoj ulici – ponovljeni zahtjev. 
 
2. Zahtjev za postavljanje stupića u ulici Krešimirovoj 12 c na prostoru gdje se nalaze 
kontejneri za smeće (KINESKI DUĆAN).  
 
3. Dopis upućen Rijeka prometu d.d.  u kojem se zahtjeva postavljanje demontažnih stupića 
na ulazu u dječje igralište u Ulici F. la Guardia 5 
  

• Tajnica je izvijestila nazočne Vijećnike  da će se održati sportsko takmičenje povodu Dana 
Svetog Vida 

                 
 

 
 
 
Sjednica je završila u 20:15 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 

Zapisničar- referent za mjesnu 
samoupravu Marina Stamenković           
            

Predsjednik VMO Brajda-Dolac:  
Igor Sušić 

                                                  


